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Yttrandet kommer från Svensk Fjällrasavel

När det gäller svenska lantraser anser vi att Jordbruksverkets förslag att undanta dessa från kravet på 
lösgående system är ett måsteför att inte dessa skall minska ännu fortare och försvinna för alltid. I 
Norge har man undantag för krav på lösgående system om nötdjursbesättningen har mer än 50% 
lantras. 
Vi anser att alla små besättningar oavsett ras bör få undantag eftersom dessa oftast finns i mellan- 
och skogsbygder och bidrar där till biologisk mångfald och öppna landskap. Vi stödjer därför 
Jordbruksverkets förslag om undantag.

Bifogad finns vår redogörelse som vi tidigare skickat till Jordbruksverket angående fjällkons situation i 
nuläget och konsekvenserna om ett förbud mot uppbindning.


